
2 3

4 ¼"  
108 mm

LIGHT SOURCE (INCLUDED)
SOURCE LUMINEUSE (INCLUSE)

INTEGRATED LED
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JUNCTION BOX / BOÎTE DE JONCTION
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JLDSK4W6-JLDSK44W6
JLDSK4W44-JLDSK4WH4-JLDSK4BK44
JLDSK4W410-JLDSK4BK410

JLDSK4W6-JLDSK44W6-JLDSK4W44-JLDSK4WH4-JLDSK4BK44-JLDSK4W410-JLDSK4BK410-INST_V9

 1. Turn power OFF from the electrical panel prior to installation. 

Determine the location where you want to install the fixture and cut a 4 ¼" (108 mm)
 hole in the ceiling according to the template in/on the box (fig. 1).

2. 

3.

 

Open the junction box cover and remove the appropriate knockout(s) on the 
side panel (fig. 2).

4.

 

Insert the electrical supply cable through the knockout and secure with a cable 
connector (not included) (fig. 3).

5.

 

Using wire connectors (not included), connect the ground wire to the ground wire 
black wire to black wire ; white wire to white wire  (fig. 3).

6.
 Place all wiring and connections back into the junction box (fig. 4).

7.
 

8.
 

9.
 

10.
 

Use a silicone sealant for wet locations.
 

1. Couper l’électricité à partir du panneau électrique avant de commencer l’installation. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6.  

7. 

8.
 

9.
 

10.
 

Utiliser un scellant de silicone pour les endroits mouillés.

Connect the junction box to the light panel with the quick connect system  
Insert the junction box through the mounting hole (fig. 4).

Push clips on the fixture upwards and insert fixture base into the mounting hole. 
Release the clips and fixture will be pulled flush to the ceiling (fig. 5).

NOTE: The back of the unit and the junction box must not be exposed to wet locations 
(fig. 6).

Déterminer l’endroit ou vous désirez installer l’encastré. Mesurer et
couper un trou de 4 ¼" (108 mm) conformément au gabarit dans/sur la boîte (fig. 1).

Ouvrir le couvercle de la boîte de jonction et ouvrir le trou pré-percé approprié (fig. 2).

Insérer le câble d’alimention électrique par le trou pré-percé et le fixer avec un 
connecteur de câble (non inclus) (fig. 3).

À l’aide des connecteurs de fils(non inclus) , brancher le fil de mise à la terre au 
connecteur du fil de mise à la terre; le fil noir au connecteur du fil noir; le fil blanc au 
connecteur du fil blanc (fig. 3).

Placer tout le câblage et les connexions dans la boîte de jonction, et fermer le 
couvercle. (fig. 4).

Brancher la boîte de jonction et le luminaire avec le système de connexion rapide 
Insérer la boîte de jonction à travers le trou de montage (fig. 4).

Pousser les clips du luminaire vers le haut et insérer la base du luminaire dans le 
trou de montage. Relâcher les clips et le luminaire sera tiré au ras du plafond (fig. 5).

NOTE: L’arrière de l’appareil et la boîte de jonction ne doivent pas être exposés 
aux endroits mouillés (fig. 6).


